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REFERAT FRA STYREMØTE I BYDALEN VEL  

Dato:  2. november 2000 

Tilstede: Stig Anders Aarø, Haldis Jacobsen, Rune Stene, Espen Evensen, Ulf Morten 

Davidsen. 

Forfall:  Anne Louise Andreassen, Turid Kongrød 

  

1. TRAFIKKSIKKERHETSPLANEN FOR SENTRUM 

Espen orienterte styret, og holder seg orientert om planen og dens videre skjebne. Bydalen er 

tilgodesett med 30 km/t skilter i planene. 

  

2. LOKALSAMFUNNSPROSJEKT CICIGNON 

Ulf Morten orienterte styret om første møte i lokalsamfunnsprosjekt Cicignon. En diskusjon førte 

til at styret har følgende prioritering med seg i det videre arbeid i prosjektet: 

  

1. Skaffe penger til lekestativet på lekeplassen 

2. Trygg skolevei – i samarbeide med skolen 

3. Oppfordre til en dugnad mellom netteiere slik at linjer legges i grunnen. 

  

3. REGULERINGSPLAN FOR STENHAMMERVEIEN 

Espen spiller inn velets interesser til høringsrunden, som har frist 26.11.00 

  

4. LEKEPLASSKOMITEEN 

Styret ønsker å berømme komiteen for et svært godt oppfølgingsarbeide med lekeplassen. Styret 

ønsker også å poengtere at dugnader og andre arrangementer må klareres med styret slik at vi 

ikke får arrangements- kollisjoner i framtiden. 
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5. LILLEJULAFTEN-KOMITEEN 

Styret gir komiteen for lillejulaften-arrangementet beskjed om å gjennomføre oppdraget. Ulf 

Morten gir komiteen v/ Ivar Udnæs beskjed om å sette i gang! 

  

6. JULETREFESTKOMITEE 

Styret gir komiteen for juletrefest i oppdrag å sette i gang med planlegging og gjennomføring av 

juletrefest. Stig Anders gir komiteen v/ Cahtrine Utne Sandberg beskjed om å sette i gang. Festen 

forsøkes avholdt på Giærhuset. 

  

7. ÅRSMØTE 

Ulf Morten kontakter Borg Bryggerier for å få låne Giærhuset til årsmøte i begynnelsen av mars.   

  

NESTE MØTE AVHOLDES MANDAG 15. JANUAR 2001 KL. 20.00. 

Lekeplasskomiteen møter. Sted ikke bestemt. 

  

Fredrikstad 26.11.2000 

  

Ulf Morten Davidsen 

sekretær 


